
 

Fomenko 

 

 

Z Á P I S 
z 6. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury konané dne 19. 3. 2019 

 

Dne 19. 3. 2019 se uskutečnilo jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury 

zřízené Radou města Karlovy Vary 

 

 

Místo jednání: Kancelář architektury města Karlovy Vary, příspěvková organizace  

Náměstí Dr. M. Horákové, budova D   

 

Doba jednání:       jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin a ukončeno v 19:00 hodin 

 

Přítomni:               Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

Mgr. Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková, 

Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

 

Omluveni:  Ing. Mirko Holásek 

 

Neomluveni:             --- 

  

Hosté:                         Mgr. Hana Žáková – radní 

   Ing. František Škaryd – vedoucí OKŠT    

   Ing. Ota Řezanka – stavební inženýr  

    

             

Program jednání:   
 

1. Prezentace Kanceláře architektury města Karlovy Vary p.o.  

2. Schválení programu jednání  

3. Letní kino Karlovy Vary – Ing. Ota Řezanka  

4. Schválení zápisu č. 05/2019   

5. Velikonoční trhy 2019  

6.     Hudební  a umělecká vystoupení v historické části města  

7.     Mimořádná žádost – Ing. Plašil Josef – BLUES(Vá)NOC 2019  

8.     Různé  

 

Jednání zahájil a řídil předseda komise Ing. Václav Benedikt.   

 

 

1. Prezentace Kanceláře architektury města Karlovy Vary p.o.  

 

Paní Jana Bouchalová – PR komunikace KAM KV – informovala členy komise o náplni 

činnosti příspěvkové organizace KAM KV, která vznikla k datu 1. března 2018.  

KAM KV se zabývá urbanismem, územním plánováním, péčí o veřejný prostor a 

architektonickou kvalitou staveb. KAM KV pravidelně pořádá přednášky týkající se 

městského prostředí, workshopy s odborníky, diskusní fóra s obyvateli jednotlivých 

městských částí.  
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Předseda komise Ing. Václav Benedikt do budoucna přislíbil užší spolupráci mezi Komisí 

kulturní, památkové péče a architektury a příspěvkovou organizací Kancelář architektury 

města Karlovy Vary. 

 

 

2. Schválení programu jednání  

  

Navržený program byl schválen. 

 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

   Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Letní kino Karlovy Vary – Ing. Ota Řezanka 

 

Ing. Ota Řezanka – stavební inženýr – seznámil přítomné členy komise s koncepcí stavebních 

úprav pro následné využití areálu Letního kina Karlovy Vary. 

 

Jedná se o areál pro cca 5 000 lidí umístěný mimo zástavbu v otevřené přírodě. Před 8 lety 

byly provedeny úpravy nutné pro zprovoznění Letního kina – obnovení promítání a pořádání 

kulturních akcí – zejména koncertů. V současné době je tento areál nejvyužívanější při konání 

Mezinárodní filmového festivalu.  

 

Místním šetření projektanta a statika v areálu Letního kina byl zjištěn havarijní stav na  

opěrné zdi u orchestřiště, podlahy pódia a konstrukce plátna. Podle informace Ing. Ota 

Řezanky byl v roce 2015 vypracován projekt na úpravu a odstranění závad v Letním kině 

s rozpočtem ve výši 1,5 milionu Kč. 

 

K uvedenému tématu se následně vyjádřil ředitel KAM KV architekt Petr Kropp, který 

doporučil zejména změnu názvu, který by vystihoval multifunkčnost využití tohoto kulturního 

zařízení, příkladně na „Městský amfiteátr“. 

 

Člen komise Mgr. Jiří Klsák informoval přítomné o plánované demonstraci za zachování 

Letního kina, která se bude konat dne 1. dubna 2019 na náměstí Dr. M. Horákové. 

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města: 

-  zachovat do budoucna koncept a funkce letní scény (Letního kina) v Karlových 

Varech,  

- hledat možnosti dalšího využití tohoto kulturního zařízení, 

- doporučuje KAM KV jako koordinátora pro hledání budoucího smysluplného využití 

tohoto kulturního zařízení. 

 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

             Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 
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proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Schválení zápisu č. 05/2019 

 

Z důvodu požadavku na doplnění zápisu č. 05/2019 bylo projednávání tohoto bodu přesunuto 

do bodu č. 8 – RŮZNÉ. 

 

 

5. Velikonoční trhy 2019  

 

Vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy Ing. František Škaryd informoval členy 

komise o přípravě akce Velikonoční trhy 2019. Trhy se budou konat v dolní části třídy T. G. 

Masaryka na prostranství u Hlavní pošty v termínu od 17. 4. do 22. 4. 2019. Odbor kultury, 

školství a tělovýchovy připravil doprovodný kulturní program – v rámci trhů vystoupí děti 

z mateřských a základních škol, regionální umělci, pěvecké sbory, nejznámnějším jménem 

bude Ivan Hlas.   

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury vzala na vědomí informace o přípravě a 

doprovodný kulturní program akce Velikonoční trhy 2019. 

 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

             Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

6. Hudební a umělecká vystoupení v historické části města   

 

Komise se zabývala podnětem Ing. Kuglera na provozování pouliční hudební produkce na 

území města Karlovy Vary, konkrétně na Mlýnské a Vřídelní kolonádě, při které nejsou 

dodržovány hlukové limity – viz odkaz   
 
https://wetransfer.com/downloads/ecbb52b4b60350bd6f74465e17c3c6d620190312154839/e86f91ddfd172

e513f2e935eaeddec7120190312154839/2c198d  
 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města zajistit prošetření 

podnětu pana Kuglera na hlučnou hudební produkci v historické části města prostřednictvím 

Městské policie Karlovy Vary a požádala o zpětnou informaci o výsledku provedeného šetření 

a přijatých opatření. 

 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

             Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

 

https://wetransfer.com/downloads/ecbb52b4b60350bd6f74465e17c3c6d620190312154839/e86f91ddfd172e513f2e935eaeddec7120190312154839/2c198d
https://wetransfer.com/downloads/ecbb52b4b60350bd6f74465e17c3c6d620190312154839/e86f91ddfd172e513f2e935eaeddec7120190312154839/2c198d
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proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

7. Mimořádná žádost č. 07/2019 – Ing. Josef Plašil – BLUES(Vá)NOC 2019 

 

Rezerva Komise kulturní, památkové péče a architektury k rozdělení činí   51.000,- Kč.  

 

Před projednáváním tohoto bodu oznámil předseda komise Ing. Václav Benedikt střet zájmů, 

neboť s žadatelem o dotaci Ing. Plašilem profesně spolupracuje.  

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury se seznámila s doručenou mimořádnou 

žádostí Ing. Josefa Plašila o poskytnutí neinvestiční dotace na projekt „BLUES(Vá)NOC 

2019“, který je naplánován na den 14. 12. 2019. Jedná se o koncert bluesrockových 

regionálních a celorepublikově známých kapel.  

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury doporučuje radě města přidělit Ing. Josefu 

Plašilovi, IČO: 103 47 011, neinvestiční dotaci ve výši 25.000,- Kč na podporu projektu – 

„BLUES(Vá)NOC 2019“.  

 

pro :             7 Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák, Mgr.  Petr Holub,  

   Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková, Mgr. Jiří Klsák,  

   Jana Veselá 

proti :   0 

zdržel se :       1 Ing. Václav Benedikt 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Rezerva Komise kulturní, památkové péče a architektury po rozdělení činí   26.000,- Kč.  

 

 

8. Různé  

 

Schválení zápisu č. 05/2019 

 

Člen komise Mgr. Jiří Klsák uvedl, že zápis z posledního jednání komise dne 19. 2. 2019 pod 

bodem č. 3 (Vladimír Suchan – prezentace projektu „Program kulturních akcí v Karlových 

Varech“) nevystihuje zcela přesně průběh jednání.  

 

Mgr. Jiří Klsák v této souvislosti požádal o doplnění zápisu z 5. jednání Komise kulturní, 

památkové péče a architektury konané dne 19. 2. 2019  u bodu č. 3 o větu ve znění: „Komise 

si vyslechla připomínky pana Vladimíra Suchana a následně se jeho podněty zabývala“.  

 

 

Komise kulturní, památkové péče a architektury souhlasí s doplněním zápisu z 5. jednání 

Komise kulturní, památkové péče a architektury konané dne 19. 2. 2019  u bodu č. 3 o větu : 

„Komise si vyslechla připomínky pana Vladimíra Suchana a následně se jeho podněty 

zabývala“.  
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pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

             Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

  

Zápis č. 05/19 z 5. jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury ze dne 19. 2. 2019 

byl schválen s výše uvedenou úpravou – doplněním věty do bodu č. 3.  

 

pro :  8 Ing. Václav Benedikt, Daniela Bouzová, Mgr. Jindřich Čermák,  

             Mgr.  Petr Holub, Jaroslav Hrdlička, MgA. Michaela Moc Káčerková,  

   Mgr. Jiří Klsák, Jana Veselá 

 

proti :   0 

zdržel se :       0   

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

 

Příští jednání Komise kulturní, památkové péče a architektury se uskuteční dne 9. 4. 2019 

od 15:30 hodin v zasedací místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 5. patro. 

  

 

Dne:   21. 3. 2019  

Zapsala: Jana Plevová 

 

 

 

 

Ing. Václav Benedikt 

     předseda Komise kulturní, 

     památkové péče a architektury 

 

 

 

 


